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                                                                         ZAPISNIK 

Sa 1 sjednice Nastavničkog Vijeća održane 11.9.2019 u zbornici škole s početkom u 10:25 sati. 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne te predlaže dnevni red sjednice. 

Predloženi dnevni red sjednice: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Nastavničkog vijeća 

2. Molba učenika x 

3. Zamolba učenika y za upis u 1.b razred klesar( JMO) 

4. Obavijest – termin za završni rad 

5. Izvješće psihologice o djeci s posebnim potrebama na upisu 

6. Razno 

Ad1. Zapisnik sa prošle sjednice nastavničkog vijeća je jednoglasno je usvojen. 

Ad2. Učenik x podnio je zamolbu Nastavničkom Vijeću  da mu se odobri vršenje praktične nastave s 

kojom je u zaostatku ,a po dosadašnjim uvjetima. Učenik x došao je iz gimnazije je u 2. razred drugog 

polugodišta u našu školu. Stavlja se na glasovanje prijedlog da se učeniku x odobri zamolba za 

izvršavanje praktične nastave s kojom je u zaostatku. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad3. Dobili smo zamolbu učenika y da mu se odobri prebačaj i upis iz Srednje poštanske 

telekomunikacijske škole u Zagrebu u Klesarsku školu, smjer klesar (JMO) , 1b razred. Razlog 

prebacivanja je osobna sklonost konkretnim i specifičnim zanatskim poslovima kao što je klesarstvo. 

Stavlja se na glasovanje prijedlog da se zamolba učenika y odobri te da mu se omogući upis u 1b 

razred Klesarske škole, smjer klesar (JMO). Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad4. Obrana završnog rada je u 14.00 sati 12.9.2019. Tri su učenika koja brane završni rad. 

Ad5. Psihologica smatra kako se treba što prije napraviti individualizirani pristup učenicima koji imaju 

rješenja kako bi se olakšalo njima i spriječila nepotrebna birokracija. 

Ad6. Profesorica smatra da 1 sat matematike je nedovoljan u programu klesara (jmo). Prošle godine 

kao dopunski sat održavale su se Klesarske konstrukcije jer je procijenjeno da učenicima taj predmet 

stvara više poteškoća. Ove godine procijenjeno je da im je matematika potrebnija stoga se stavlja na 

glasovanje prijedlog da umjesto izbornog sata klesarskih konstrukcija  uvede sat matematike u struci, 

s tim da nastavnik, raspored i satnica ostaju isti. Cilj je da to nekako bude kompilacija dvaju 

strukovnih predmeta. Prijedlog se jednoglasno usvaja. 

 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne. 



 
Sjednica završava u 10:45 sati. 

 

Zapisničarka Mirta Jelavić Bebić                                                                       Ravnateljica Tamara Plastić 

__________________________                                                                       ________________________ 


